

# Bestyrelsesmøde FKO Tirsdag d. 12.09.23 kl. 16.30

<b>Referat</b>	Tilstede: Jørn Hansen <b>JH</b> , Jørgen Knudsen <b>JK</b> , Henriette Echwald <b>HE</b> , Daniel Allerup <b>DA</b> , Rune Andersen <b>RA</b> , Henrik Beckwith <b>HB</b> , Ursula Søborg <b>US</b> , Peder Jørgensen <b>PJ</b> , Michael Aaquist <b>MA</b> . Fraværende:
----------------	--

<b>1. Referat fra sidst og dagens dagsorden</b>	Referat fra 08.08.23 og dagens dagsorden er godkendt, med tilføjelse af reklamekørsel.
<b>2. Økonomi/regnskab 2023 inkl. budget 2023</b>	<p>JH: Der er sendt en opdateret saldobalance ud.</p> <p>HE: Det kommunale tilskud er på vej. Det har trykket ud, men nu skulle det være på vej. Der er sendt fordeling ud, dog med en mindre difference pga. en forsikring, der er blevet afvist.</p> <p>JK: Vi skal være mere skarpe på, at der står en post i kontoplanen vedr. aktivitets- og lokaletilskud.</p> <p>HE: Der er større udfordringer med den nye kontoplan, hvorfor der vil blive afholdt møde med Mette og Rikke for at få den på plads.</p> <p>Der er sendt restanceliste ud på penge vi har til gode. Få gennemgået jeres poster.</p> <p>En opkrævning er sendt forkert. Opkrævning til Brugsen skal slettes, samt et par andre. Michael følger op på 2 reklamekørsler til håndbolden.</p> <p>Alle aftaler og beskeder vedr. økonomi og regnskab bedes sendes i mail, så alt kommer på skrift. Også når i laver aftaler med sponsorer.</p> <p>HB: Hvordan fremgår bevilling fra FKO i forbindelse med ansøgningen til DGI hvor Vig Motion blev bevilget DKK 40.000.- ud af en ansøgning på DKK 80.000.-?? Generelt har vi over sommeren brugt for mange kroner på vikar timer samtidigt med den forventede nedgang i medlemstal. Generelt er vi foran på alle øvrige omkostnings poster hvorfor vi forventer, at vi kommer tæt på budget ultimo året.</p> <p>Mette har udfordringer med samspelet mellem holdsport og e-conomic. Det tager lang tid som kunne bruges på regnskabet.</p>

<p><b>3. Projekter</b></p>	<p><b>VKI:</b> JH: Vi venter et oplæg fra kommunen. Aftalen forventes forsat at komme den 01.01.24 med opstart 01.07.24. Der skulle være kommet oplæg den 31.08 men dette lader vente på sig. JK: Der er ligeledes lavet et oplæg til revidering af vedtægterne omkring VKI.</p> <p><b>"Vig byskov":</b> Står i øjeblikket stille. Der er overført et mindre beløb for en advokat.</p> <p><b>Klubhus FKO:</b> JH: Der er sat hegn op, hvor det skal bygges. Første spadestik 01.10.23 kl. 12.30 af Lars Gjerlufsen, Torben Møller og Jørn D. Hansen. Der vil blive inviteret presse og foreninger, samt medlemmer. JK: Afsætning af sokkel 19.09 og opstart af fundament 21.09. God fremdrift i tilbudsfaserne. Der er styr på tilslutning af vand. Forsikring vedr. tyveri og brand, samt entrepriseforsikring er lavet. Kunstgræsforeningen har taget en forsikring for de frivillige imens byggeriet står på. JH fortæller at der er sikkerhedsregler som skal overholdes. JH: Ansøgning om fondsmidler afventer.</p> <p>US: Er der et loft på den samlede udgift? JH: Der er lagt en sikkerhedsmagen ind i budgettet også satser vi også på frivillighed. Hvis ikke budgettet kan overholdes må vi revurdere planen. Planen skal godkendes i FKO bestyrelse.</p> <p><b>Foreningshus:</b> Bankens gamle lokale i vig som kan bruges af foreningen. Banken har givet et tilbud, såfremt vi bruger lokalerne som foreningshus til eks. yoga eller andet. Der vil også komme nogle mødefaciliteter. Gymnastikforeningen forventes at lave aftalen med banken.</p>
<p><b>4. Fremtidig rolle vedr. Kunstbaneforeningen og tilskud til denne - banedrift</b></p>	<p>Der er lavet et cashflowoplæg som præsenteres af JK. MA: Der er trukket penge til udgift vedr. kunstbaneforeningen som ikke var forventet. JH: Vi har påtaget nogle udgifter i fællesforeningen fordi, der ikke kan genereres en indtægt i 2023. Vi skal i bestyrelsen tage stilling til, hvordan disse udgifter skal dækkes fremadrettet. Evt. ved at fremtidssikre betaling af udgifter vedr. kunstbane og klubhus ved at hensætte midler til dette fra indtægterne fra festivalen. JK: Vi skal sikre løbende opsparing til udskiftning af f.eks. granulat.</p>

	<p>JK: Banedrift af græs og levende hegn som vi gerne vil overtage fra kommunen fra den 01.01.25 hvor hovedkontrakten udløber. Vi skal have forhandlet med kommunen ift. hvor meget tilskud vi kan få ved selv at stå for vedligehold af banedriften. Som det er nu, bliver banerne ikke passet, hvorfor vi gerne vil overtage dette. Der mangler også reetablering efter afholdelse af festivalen.</p>
<p><b>5. Opfølgning på Vig festival 2023, Lars Lilholt 2023 og 2024 og 3-dages marked</b></p>	<p><b>Vig festival:</b> Indtægten fra festivalen er lavere end forventet pga. ekstra indkøb af materiel og bands. Moderforeningerne vil blive indkaldt til møde vedr. fremlæggelse af regnskab. Billetsalget starter 1. nov. hvor der også vil blive annonceret med de første bands. Der vil komme en grafisk struktur for, hvordan de forskellige selskaber hænger sammen under Vig Festivalen. Der snakkes løst om Vig Festivalen.</p> <p><b>Lars Lilholt:</b> Mette har sat regnskab op omkring afholdelsen. JH skal gennemgå det før det sendes ud til bestyrelsen. Indtægten ligger i den lavere ende ift. den indsats der skal til for at afvikle det. Anbefalingen er at gennemføre koncerten i 2024. Hvis vi forlader dette arrangement, vil nogle andre formentlig overtage også mister vi denne indtægt. Overskuddet skal deles med Vig Familieby og Kræmmermarkedet. Vi har ingen forpligtelser for at skulle afholde dette arrangement. JK: Der er mange arrangementer hen over sommeren, hvor der bruges frivillige. Vi skal bygge klubhus og måske drifte VKI. Derfor ser jeg at vi flytter fokus over på vores andre aktiviteter end på musikken. Vi skal bruge vores energi og ressourcer fornuftigt. Det kan være svært at skaffe frivillige.</p> <p>MA: Hvad vil vi med den dag? Er det Lilholt eller har vi en fremtidig plan? Kan vi evt. gøre noget andet som kan give flere eller de samme penge.</p> <p>PJ: Det ligger for tæt på festivalen det kommer oveni hinanden.</p> <p>Punktet sættes på til næste møde igen.</p> <p><b>3-dages marked:</b> Alle gæster var glade fra arrangementet. Lidt udfordringer med selve afviklingen, hvor ikke alle løftede deres del af opgaven. Økonomien er ved at blive undersøgt ift. om det er godt eller dårligt.</p>

<p><b>6. De enkelte udvalgsrepræsentanter</b></p>	<p><b>MA - Fodbold:</b> Senior er kommet godt i gang og der er mange spillere. Der er tre hold. I snit ligger vi på omkring 40 til træning hver gang. 1. holdet går ok, 2. holdet har tabt alle 4 kampe. Nogle spillere har været utilfredse med måden, der blev sat hold på. Der er blevet holdt møde om dette. Vi har problemer med u/19 træner som kører holdet forholdsvis stramt. Måske skal de træner sammen med seniorholdet.</p> <p>u/16 spiller har fået karantæne af DBU efter voldelig opførsel. Fodboldafdelingen har givet ham karantæne resten af året. En fra seniorholdet vil gerne coache den unge mand for at se om sådanne episoder kan undgås fremover. Trænerne omkring denne udfordring har klaret situationen til UG.</p> <p>11.11 har vi ryste sammen dag for alle medlemmer af afdelingen.</p> <p>Ungdomsafdelingen øger antallet af spillere.</p> <p>Skolestævne med mange glade børn i august.</p> <p>JK tilføjer at det går fremad og alle er meget aktive.</p> <p><b>HB – Vig motion:</b> På lørdag holder vi personalemøde/aktivitetsdag for de frivillige med 15 deltagere i Gekko Park. Vi spiser efterfølgende hjemme hos Jessie.</p> <p>På seneste møde i Aktivitetsudvalget blev tilbuddet fra Sparrekassen Sjælland omkring lån af lokaler drøftet om hvad vi kan bruge lokalerne til.</p> <p>Aktivitetsudvalget har kigget på en ny maskine, Reformer maskine, som vi skal ud og se i aktion (Roskilde)</p> <p>Vi er ved at lave opslag til udvalgte medlemmer, så vi kan komme rundt og se på cirkeltrænings udstyr.</p> <p>588 medlemmer ultimo august. Forventes 600 medlemmer ultimo september. Vi har fået lidt flere FKO medlemmer, men er gået tilbage på VF medlemmer.</p> <p>Vi forventer at være klar med reklame i Vig Bio for at teste om det kan give ekstra medlemmer.</p> <p>Det vil handle om 12 sekunders sekvenser over en periode på 3 mdr.</p> <p>Vores nyeste udstyr fra Matrix Fitness kan "logge" hvor meget respektive maskine kører; Vores nye cykler har allerede kørt 20.000 km. Trappemaskinen har gået 4000 trin.</p> <p>Vi kigger fremad ift. investeringer både i relation til det generelle behov samt planerne omkring VKI samarbejdet.</p>

	<p><b>DA - Boksning:</b> Vi arbejder forsat på at dele ungeholdet op og få sat mere fokus på selve boksetræningen, samt få udnyttet de ressourcer som vi er så heldige at have til rådighed. Der er møde igen den 20.09. Øvrige hold er kommet godt fra ferie.</p> <p><b>RA - Håndbold:</b> Træninger er startet op. Vi mangler en enkelt træner. Der afholdes førstehjælpskursus og fastlagt dato for diverse fester. Der er bestilt en 65 tommer tv for at kunne streame. Der har været en vandskade på gulvet i klubrummet, som der vil blive set på i dag og få lagt en plan for udbedring. Ole Andersen er gået bort og er bisat. Håndbolden har kondoleret i denne forbindelse. Vi arbejder på at få flere sponsorer. HE fremviser en blanket, hvor der kan laves en aftale med en sponsor som ikke kun er penge med også en ydelse ifa. Håndværk evt.</p> <p><b>JK - Floorball:</b> Træningen kører som forsat torsdage kl. 19-21. Holdet er fyldt op og der er lukket for tilgang frem til 31. december 2023. Der er planlagt 4 ekstra træninger som ligger i weekender hen over efteråret. Der starter nyt +60 år hold op torsdag den 14. september kl. 14-16 i hallen i Vig. Her er der ledige pladser. Sommerfest for nuværende medlemmer lørdag den 16. september. Arrangementet starter med minigolf på den nye bane i Højby.</p> <p><b>HE - Kajak:</b> Det går godt. Vi kan mærke der er kommet nye kræfter til. Vi skal have opdateret vores tekster på foldere, flyers og hjemmesiden. Vi bruger nogle fra klubben til at komme med statement til dette. Vi er på 2 gange om ugen. Der er forskellige ture, hvor vi lige har været på Møn. Vi taler om at få lavet kasketter. Vi er ved at undersøge med farver til brug for tryk.</p>
<p><b>7. Åbent punkt for tilføjelser</b></p>	<p><b>Folkeoplysningsudvalg:</b> Ingen punkter.</p>

<b>8. Dato for nyt bestyrelsesmøde</b>	Den 18.10.23 kl. 17.00 i Nordgårdshallen.
<b>9. Eventuelt</b>	<p>JH: Fremover og i år har vi undgået leje af en gæther. Nu er der et firma som lejer udstyr ud og de fakturerer os leje i år på 8000 kr. og fremover 10.000 kr. om året. Den forventes at blive brugt meget. Det er et udgiftspunkt som ikke er budgetteret.</p> <p>MA: Reklametur 2024. Vi skal overveje hvad vi vil med den i fremtiden. Evt. sige til avisen at det er slut med deres avis og i stedet samle de andre reklamer i 1 tur. Håndbolden og fodbolden skal tale sammen om at dele dette. Fodbolden forventes at sige nej til turen i uge 42, så håndbolden kommer til at stå alene med 22.000 reklamer. Fodbolden har vurderet at de skal bruge deres frivillige på noget andet. Der er forskellige ideer på banen som er mere fodboldrelateret.</p>